



二零二五年八月三十一日

Email/电邮: info@rbpc.sg

华语崇拜: 上午十点正

URL /网址: <http://www.rbpc.sg>

主席 : 宋志鑫执事
讲员 : 吕立怀牧师
读经 : 宋志鑫执事

司琴 : 陈海宁姐妹
招待 : 彭德明弟兄
林鸿珍姐妹

静默

序乐

宣召

众立

上主在祂的圣殿中

祷告

唱诗

《009 爱主的人齐来》

众立

要理问答

众坐

唱诗

《084 述说主耶稣》

众立

读经

以弗所书 5:7-12

众坐

证道

令人讨厌的基督教

回应诗

《297 门徒在世仇敌甚多》

众立

奉献

三一颂

众立

宣认信仰

使徒信经

祝福

阿们颂

默祷

众坐

报告

阅读经文:

你们所有受洗归入基督的人，都是披戴基督的，并不分犹太人或希腊人，作奴仆的或自由人，男的或女的，因为你们在基督耶稣里都成为一体了。（加拉太书 3:27-28）

威斯敏特信条（1647年），第28章论洗礼

一、洗礼是耶稣基督所设立的新约圣礼，不但为了严肃承认受洗者加入有形教会，对受洗者也是恩典之约的记号与印证、重生、赦罪、藉耶稣基督将他自己奉献（信心的见证）给上帝，行事为人有新生的样式，表征与基督联合；这圣礼是基督亲自吩咐的，应在教会中继续施行，直到世界的末了。

教会事项，大家关心

*欢迎每一位弟兄姐妹和新朋友今天来参加主日崇拜。

*联络通讯: 吕立怀牧师 97775244(手机)

支票奉献: 抬头请写 “Reformed Bible Presbyterian Church

Bank a/c/银行账户号: UOB 388-301-4225

请在奉献信封写上您的会友编号(e.g.R123)，以方便同工们记录。

月份	经常费和十一奉献	建堂基金奉献
四月	\$30,870.30	\$10,500.10
五月	\$33,419.80	\$4,341.70
六月	\$35,589.10	\$7,255.60

*主日崇拜事奉分配表 - 2025年09月07日

讲员	: 张施恩牧师	主席	: 刘世权执事	招待	: 石艳伟姐妹
读经	: 刘世权执事	司琴	: 黄宏弘姐妹		: 吴采燕姐妹
儿童主日学	: 主日学放假				
青少年主日学	: 主日学放假	教会祷告会	: 主日学放假		

报告事项

1 同工与各团契小组负责人的联系方式。鼓励弟兄姐妹参加:

同工

吕立怀牧师 (9777 5244)

潘颂恩牧师 (8875 6430)

曾忠成长老 (9478 9107)

孙利明长老 (9794 1141)

小组组长

万国小组 - 叶志隆弟兄 (8223 3262)

碧山小组 - 宋志鑫执事 (8143 6321)

淡滨尼小组 - 潘颂恩牧师 (8875 6430)

义顺小组 - 符和斌执事 (8157 7726)

团契

乐龄小组 - 苏钰珍姐妹 (9478 7892)

姐妹团契 - 刘佩玲姐妹 (8875 5715)

青成团契 - 梁正弟兄 (8790 0543)

5 | 6 5 4 3 | 4 - - 3 | 2 1 1 7 | 1 - - ||

前無昔 受論在, 無今今 窮生在, 的來永 愛,世,在, 今使千 仍我秋 安蒙萬 慰主古 憐宏永 憫恩恆。

With count-less gifts of love, And still is ours to-day.
 And free us from all ills In this world and the next.
 For thus it was, is now, And shall be ev-er-more.

愛主的人齊來

ISAAC WATTS, 1674-1748

Come, We That Love the Lord

AARON WILLIAMS, 1731-1776

5 | 1 1 3 2 1 | 2 - - 3 4 | 5 4 3 4 3 | 2 - -

1. 愛主的人齊來, 歡樂環繞寶座;
 2. 不認識主的人, 自無心歌唱;
 3. 未到天歡上良田, 未將走眼黃淚金街道;
 4. 故當歡欣頌稱, 將眼淚盡抹乾。

1. Come, we that love the Lord, And let our joys be known;
 2. Let those re-fuse to sing Who nev-er knew our God;
 3. The hill of Zi-on yields A thou-sand sa-cred sweets
 4. Then let our songs a-bound And ev-'ry tear be dry;

5 | 3 1 2 5 | 1 3 5 5 | 6 5 4 3 2 | 1 - - ||

齊心歌唱聲調和諸, 詩音琴韻交作。
 但上是上主所選子民, 必將喜樂傳揚。
 經山由以馬百內果利新程, 達味到美麗天鄉。

Join in a song with sweet ac-cord, And thus sur-round the throne.
 But chil-dren of the heav'n-ly King May speak their joys a-broad.
 Be-fore we reach the heav'n-ly fields Or walk the gold-en streets.
 We're march-ing thru Em-man-uel's ground To fair-er worlds on high.

述說主耶穌

HIS EARTHLY MINISTRY

FANNY J. CROSBY, 1820-1915

Tell Me the Story of Jesus

JOHN R. SWENEY, 1837-1899

3 3· 2 1 3· 4 | 5 - 3 - | 5 2· 3 4 3· 2 | 3--0 |

1. 請 向 我 述 說 主 耶 穌, 深 印 每 句 在 我 心;
 2. 述 主 曠 野 渴 飲 飢 餐, 一 生 傳 道 施 恩 拯;
 3. 述 說 救 主 被 釘 十 架, 如 何 受 苦 擔 罪 過;

(副歌) 請 向 我 述 說 主 耶 穌, 深 印 每 句 在 我 心;

1. Tell me the sto - ry of Je - sus, Write on my heart ev-'ry word;
2. Fast-ing a - lone in the des - ert! Tell of the days that are past-
3. Tell of the cross where they nailed Him, Writh-ing in an-guish and pain;

CHORUS—Tell me the sto - ry of Je - sus, Write on my heart ev-'ry word;

Fine

3 3· 3 4 5· 6 | 5 - 3 - | 5 2· 3 4 3· 2 | 1--0 ||

對 我 述 主 寶 貴 故 事, 最 奇 妙 甜 美 佳 音。
 對 述 主 曾 受 惡 魔 試 探, 堅 忍 不 移 終 得 勝。
 述 說 救 主 葬 在 墳 墓, 如 何 三 日 後 復 活。

對 我 述 主 寶 貴 故 事, 最 奇 妙 甜 美 佳 音。

Tell me the sto - ry most pre - cious, Sweet-est that ev - er was heard!
 How for our sins He was tempt - ed, Yet was tri - um - phant at last.
 Tell of the grave where they laid Him, Tell how He liv - eth a - gain!

Tell me the sto - ry most pre - cious, Sweet-est that ev - er was heard!

6 6· 6 i 7· 6 | 6 - 5 - | 5 6· 5 4 5· 4 | 3--0 |

述 說 天 使 如 何 歌 頌, 慶 賀 主 耶 穌 降 生:
 如 這 何 故 長 事 中 孤 獨 的 大 慈 恩, 我 今 已 明 白 是 痛 苦 真 眞,

Tell how the an - gels, in cho - rus, Sang as they wel - comed His birth,
 Tell of the years of His la - bor, Tell of the sor - row He bore -
 Love, in that sto - ry so ten - der, Clear - er than ev - er I see:

D.C.

6 6. 6 i 7. 6 | 6 - 5 - | 5 2. 7 7 6 5. #4 | 5 - 4 - ||

天 上 榮 耀 歸 與 真 神， 地 上 平 安 歸 與 人。
 日 日 辛 勞 夜 夜 徹 禱， 敵 所 不 禁 流 衆 所 感 恩。
 說 到 主 愛 爲 我 捨 身， 我 不 禁 流 淚 所 感 恩。

"Glo - ry. to God in the high - est! Peace and good ti - dings to earth!"
 He was de - spised and af - flict - ed, Home - less, re - ject - ed and poor.
 Stay, let me weep while you whis - per, Love paid the ran - som for me!

啓應經文：

你們當以基督耶穌的心爲心：

他本有神的形像，不以自己與神同等爲強奪的；反倒虛己，取了奴僕的形像，成爲人的樣式；

即有人的樣子，就自己卑微，存心順服，以至於死，且死在十字架上。

所以，神將他升爲至高，又賜給他那超乎萬名之上的名，叫一切在天上的，地上的，和地底下的，因耶穌的名無不屈膝，無不口稱「基督耶穌爲主」，使榮耀歸與父神。（腓2:5-11）

Responsive reading:

Your attitude should be the same as that of Christ Jesus:

Who, being in very nature God, did not consider equality with God something to be grasped, but made himself nothing, taking the very nature of a servant, being made in human likeness.

And being found in appearance as a man, He humbled himself and became obedient to death - even death on a cross!

Therefore God exalted Him to the highest place and gave Him the name that is above every name, that at the name of Jesus every knee should bow, in heaven and on earth and under the earth, and every tongue confess that Jesus Christ is Lord, to the glory of

門徒在世仇敵甚多

CHRISTIAN WARFARE

JOHN H. YATES, 1837-1900 Encamped Along the Hills of Light

IRA D. SANKEY, 1840-1908

5 | 5 1 1 2 | 1 7 7 4 | 4 2 5 4 | 3. 3



1. 門徒在世，仇敵甚多，一起攻擊主僕，
 2. 主之仁愛，為我大旗，寶劍即是神言，
 3. 四周都有，仇敵圍住，預備來攻擊我，
 4. 一切得勝，仇敵之人，都穿白衣在身，



1. En-camped a-long the hills of light, Ye Chris-tian sol-diers, rise,
 2. His ban-ner o-ver us is love, Our sword the Word of God;
 3. On ev-ry hand the foe we find Drawn up in dread ar-ray;
 4. To him that o-ver-comes the foe White rai-ment shall be giv'n;

5 | 5 1 1 2 | 1 7 7 4 | 4 2 5 7 | 1. 1



內有情慾，外有邪魔，還有害人風俗，
 古今信徒，都因相信，高唱得勝詩歌，
 不要安居，在帳棚裏，應到爭戰之區，
 天使面前，盡都知名，天軍俱來歡迎，



And press the bat-tle ere the night Shall veil the glow-ing skies.
 We tread the road the saints a-bove With shouts of tri-umph trod.
 Let tents of ease be left be-hind, And on-ward to the fray!
 Be-fore the an-gels he shall know His name con-fessed in heav'n.

3 | 3 2 2 4 | 4 3 3 5 | 5 2 3 #4 | 5. 5



抵擋眾惡，總要發奮，不讓魔鬼一步，
 勇猛好像，旋風騰起，得勝一切戰爭，
 救恩頭盔，保我無慮，腰束真道不虛，
 努力行走，光明之路，如火旺在我心，



A-gainst the foe in vales be-low Let all our strength be hurled;
 By faith they like a whirl-wind's breath Swept on o'er ev-ry field;
 Sal-va-tion's hel-met on each head, With truth all girt a-bout:
 Then on-ward from the hills of light, Our hearts with love a-flame;

4 | 3 5 | 5 | 7 6 6 6 | 5 1 3 2 | 1. 1 0 ||

我雖無力自己得勝，得勝在主救護。
 靠此盾牌得勝死權，我可安然無慮。
 地球好像動搖怕懼，影響偏及寰宇。
 得勝所有黑暗軍隊，全靠耶穌聖名。

Faith is the vic - to - ry, we know That o - ver-comes the world.
 The faith by which they con-quer-ed death Is still our shin - ing shield.
 The earth shall trem-ble 'neath our tread And ech-o with our shout.
 We'll van-quish all the hosts of night In Je - sus' con-q'ring name.

CHORUS

5. 5 6 3 | 5 4 4. | 4. 4 5 2 | 4 3 3. |

靠信心就得勝！靠信心就得勝！

Faith is the vic - to - ry! Faith is the vic - to - ry!
 Faith is the vic - to - ry! Faith is the vic - to - ry!

6. 6 7 | i | i 5 5 4 | 3 3 4 2 | 1. 1 ||

榮耀之信心得勝！可以得勝世界！

O glo - ri - ous vic - to - ry That o - ver-comes the world.

THE CHALLENGE OF FAITH

God did not give us a spirit of timidity, but a spirit of power, of love and of self-discipline. So do not be ashamed to testify about our Lord, or ashamed of me his prisoner. But join with me in suffering for the gospel, by the power of God. (2 Tim 1:7-8)

信心的挑戰

神賜給我們，不是膽怯的心，乃是剛強、仁愛、謹守的心。你不要以給我們的主作見證為恥，也不要以我這為主被囚的為恥；總要按神的能力，與我為福音同受苦難。(提后 1:7-8)